
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 23 april 2009 

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Ingemar Svensson, Sonia Linusson och 
Lillemor Hagberg

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställs

3. Till justeringsmän väljs Jan H. och Göran J.

4. Åtgärdslistan genomgås.

 Datatekniska problem som uppstår vid Bridgens Hus löses av Bridgeservice 
som vid behov anlitar utomstående sakkunnig.

 Regler och policy för hemsidan. Frågan bordlagd vid styrelsemöte 19 feb 
2009. Styrelsen gav då TK i uppdrag att komma med förslag. Frågan kvarstår.

 TK har fått i uppdrag att utvärdera fel/brister i samband med DM Mixed och 
föreslå åtgärder. Frågan kvarstår.
Styrelsen kommer vid kommande budgetarbete noga beakta att det avsätts 
medel för prisutdelningar och kringarrangemang.

 Hallands BF beslöt vid sitt styrelsemöte 2009-03-21 att bifalla Kungsbacka 
BS ansökan om överflyttning till GBF från och med 2009-07-01.
Kungsbacka BS har ca 280 medlemmar och blir därmed den näst största 
klubben inom GBF.
Uppdrogs sekreteraren att skriftligen framföra ett välkomnande, inbjuda 
klubben till GBF:s allmänna informationsmöte den 12 maj 2009 vid BH samt  
efterfråga hur många lag som klubben vill ha med i GBF:s spelsystem.

 Spelverksamhet sommaren 2009
Det är nu klart att följande klubbar kommer att tillhandhålla bridgespel vid 
Bridgens Hus under sommaren:
* PKB Vega - dagtid tisdag och torsdag 
* Everfresh - kvällstid tisdag 
* Hisingens BP - dagtid onsdag
* Frölunda BS - kvällstid onsdag
* BK Lyx - kvällstid torsdag
Därutöver arrangerar Asperö-Brännö BK spel kvällstid måndagar på 
Radiotorget.   
Diskuterades Bohus Nations BS ansökan att få arrangera sommarspel 12 
söndagar under sommaren vid BH. Uttrycktes tveksamheter att bifalla ansökan
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mot bakgrund av risken för överetablering och vilka konsekvenser detta skulle
få mot andra klubbar. Efter diskussion beslutades att bifalla ansökan betraktat 
som försöksverksamhet. En noga utvärdering och konsekvensanalys kommer 
att utföras i efterhand. Jan H utreder tillgängligheten av BH söndagar. 
I den händelse att Bohus Nations BS vill teckna avtal för sommarspel 
beslutades om följande hyreskostnader:

- lokalhyra: 3 x 4500 kr = 13 500 kr
- hyra bridgemate : 1200 kr (täckande även vårens spel)

 Tobias T har styrelsens uppdrag att göra en riktad intresseförfrågan till 
samtliga klubbar i Göteborgsdistriktet rörande info om etikregler. Frågan 
kvarstår.

 Informationsmöte Bridgens Hus. Några programpunkter:
- etikfrågor
- alkoholfrågor
- spelprogram GBF 2009-2010
- sommarbridge
- Kungsbackas inträde i GBF
- hur få tillbaka spelare som ej längre är anslutna till klubbar
- övriga frågor

 Planeringsmöte inför årsavslut och årsmöte heldag 10 juni kl. 10-18 hemma 
hos Mabel, Solhöjdsgatan 3, 426 76 Västra Frölunda   
  

 Lillemor Hagberg redovisade pågående arbete med ”Bridgens Lilla Gröna”.
Den primära målgruppen är distriktets och föreningarnas styrelseledamöter 
samt övrig bridgefunktionärer. Efter komplettering med etikfrågor och 
bidragsregler anses projektet som avslutat.

5. Ekonomisk rapport

 Rapporterades att ekonomin är god och under kontroll
                         

6. Inkomna skrivelser

 Inget att rapportera.

7. Nytt från FSB

 Inget att rapportera

8. Tävlingsverksamheten

 Preliminärt spelprogram för spelsäsongen 2009-2010 har upprättats.
      Noteras bland annat att tävling DM-par för veteraner framflyttats till 3 okt    
      2009. Detta mot bakgrund av att i tävling för DM-par för seniorer, vilken   
      genomfördes jan 2009, deltog endast 13 par. GBF.s årsmöte hålles 8 sept.  
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9. Årets bridgeprofil

Utmärkelsen årets bridgeprofil ges till medlem av Göteborgs Bridgeförbund som på 
ett förtjänstfullt sätt gjort något utöver det vanliga. Belöningen kan erhållas såväl för 
insatser som bridgearbetare som för goda insatser vid bridgebordet. Nominering kan 
komma från enskild medlem, från klubb eller från GBF:s styrelse.
GBF.s styrelse beslutade enhälligt om årets bridgeprofil för 2008-2009, vilket 
meddelas kommande årsmöte.

10.  Ansökan om förtjänsttecken

Ansökan om förtjänsttecken har inkommit. GBF har med anledning av ansökan  
uttalat sig positivt och vidarebefordrat ansökan till FSB:s kansli för slutbehandling. 

             Med förhoppning att delgivning kan ske kommande årsmöte        
  

11. Övriga frågor

 Beslutades att tilldela Everfresh en extra nyckel - från två till tre - för  
öppnandet av BH.

        12. Nästa möte
 Verkställande utskottet (VU) håller preliminärt möte tisdagen 26 maj 2009.
 Plats och rum meddelas senare

12. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet                          Justeras                           Justeras

Ingemar Svensson                     Jan Hugosson                 Göran Johansson
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